
PROTOKÓŁ NR 8/08

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej,

które odbyło się 13 maja 2008 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Henryk Płoński – Przewodniczący,

2. Ewa Pędziwiatr,

3. Tadeusz Bierowski,

4. Andrzej Machnica.

Nieobecny usprawiedliwiony:  Tomasz Nowicki.

Zaproszone osoby:

5. Tadeusz Cwynar,

6. Genowefa Pohoska.

Porządek obrad: 

1. Informacja o sytuacji opieki zdrowotnej na terenie Kowar.

2. Rozpatrzenie wniosku NZOZ CITO-MED z dn. 17.04.2008 r.

Ad. 1 Prezes Zarządu PCZ pani Gajewska przedstawiła informacje o zakresie świadczonych usług 

przez PCZ na terenie Kowar oraz o zmianach, jakie ostatnio miały miejsce w tym zakresie. PCZ ma 9000 osób 

objętych świadczeniem usług. 31 maja br. organizuje tzw. „Białą Niedzielę”.

Rozpoczęto  remont  przychodni.  Omówiła  temat  szczepień  przeciwko  rakowi  szyjki  macicy  –  koszt  na  1 

dziewczynkę ok. 1200 zł. Utworzono pododdział leczenia cukrzycy na oddz. internistycznym. Szpital zawarł 

szereg  ugód  z  wierzycielami,  a  zadłużenie  wynosi  ok.  4  mln.  zł.  Doposażono  izbę  przyjęć  oddz. 

ginekologicznego oraz gabinet ginekologiczny w przychodni. Zatrudniono 2 lekarzy chirurgów oraz nowych 

lekarzy w przychodni.

P. Prezes Gajewska złożyła wniosek o podjęcie rozmów w sprawie przedłużenia kursu autobusu miejskiego z 

Jeleniej Góry do Szpitala Bukowiec.

Za najważniejsze akcje potrzebne dla mieszkańców Kowar Prezes uznała:

– badania profilaktyki cukrzycowej – koszt ok. 60 zł/osoba

– badania  i  szczepienie  profilaktyczne  dziewcząt  12-letnich  o  kierunku  przeciwnowotworowym  szyjki 

macicy

– testy PSA (gruczoł krokowy – prostata u mężczyzn) koszt ok. 60 zł/1 osoba.

Omówiła najważniejsze problemy obsługi mieszkańców Kowar w Przychodni.

Wnioski Komisji na str. 4.
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Ad.  2  Rozpatrzono  pismo  NZOZ  Cito-Med  w  Kowarach  w  sprawie  zakupu  dla  przychodni 

kardiologicznej zestawu do prób wysiłkowych za ok. 25 tys. zł w zamian za wykonanie profilaktycznych badań 

okulistycznych.  

Wnioski Komisji:

1. Komisja  wnosi  o  rozeznanie  przez  Burmistrza  możliwości  i  warunków,  na  jakich  MPK mogłoby 

wydłużyć kurs do Kowar.

2. Komisja  wnosi  o  rozważenie  możliwości  przeprowadzenia  jednej  z  trzech  akcji  profilaktycznych 

zaproponowanych przez Prezes PCZ bądź ujęcia  w przyszłorocznym budżecie miasta środków na 

przeprowadzenie takiej akcji w 2009 roku.

3. Komisja nie widzi możliwości sfinansowania zakupu, o który wnosi NZOZ Cito-Med – brak środków 

w budżecie miasta na 2008 rok.

4. Komisja wnosi o wyjaśnienie „akcji okulistycznej, którą prowadzi Urząd Miasta i przeznacza na to 

pieniądze”, o której pisze w piśmie NZOZ Cito-Med.  

Protokołował:                                                                                                         Przewodniczący Komisji

Tadeusz Bierowski                                                                                              Zdrowia i Opieki Społecznej
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